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35 232 Initiatiefnota van het lid Koerhuis over de 
toekomst van gemeentelijk erfpachtbeleid voor 
woning- en bedrijvenbouw 

Nr. 4 BRIEF VAN DE MINISTER VOOR MILIEU EN WONEN 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 20 januari 2020 

Uw commissie voor Binnenlandse Zaken heeft verzocht om een kabinets-
reactie op de brief van verontruste erfpachters. Daarnaast heeft het lid 
Ronnes (CDA) schriftelijke vragen gesteld over erfpacht in Amsterdam 
(2019Z25839, ingezonden op 19 december 2019) aan de ministers voor 
Milieu en Wonen en van Financiën. Helaas kan de gevraagde kabinetsre-
actie en de beantwoording van de vragen niet binnen de gestelde termijn 
worden gegeven. Ik zal uw Kamer zo spoedig mogelijk een antwoord 
sturen, in ieder geval ruim voor de behandeling van de initiatiefnota van 
het lid Koerhuis over toekomst van gemeentelijk erfpachtbeleid voor 
woning- en bedrijvenbouw (Kamerstuk 35 232, nr. 2). 

De Minister voor Milieu en Wonen,
S. Van Veldhoven-van der Meer
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